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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várható-e, hogy a hazai költségvetési források köz 
érdekében történő felhasználásáról valaha is olyan határozott véleménye lesz Miniszterelnök 
úrnak, mint ahogyan az EU költségvetésének rendeltetéséről gondolkozik?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A kormany.hu kormányzati portál közlése szerint Ön a Fidesz 28. tisztújító kongresszusán kiemelte,
hogy: „Az EU költségvetése nem arra való, hogy a liberálisoknak tetsző csapatokat, médiumokat és
az ő céljaikat szolgáló bevándorlókat finanszírozzák, tüntetésszervezőket és aktivistákat képezzenek
ki.” Ebben a kérdésben teljes egyetértésben vagyok Önnel.

Ezzel egy időben több hírportál is foglalkozott azzal, hogy a Magyar Turisztikai Ügynökség 42
milliárd  forint  állami  támogatást  osztott  szét  a  magyar  szállodaiparban.  Megjegyezték  egyúttal,
hogy az  igazán jelentős  támogatásokhoz ezúttal  is  a  kormányközeli  cégek-,  illetve  a  mögöttük
meghúzódó  személyek  nyerték  el.  Ilyenként  említhető  a  Matolcsy  Györggyel  összefüggésbe
hozható, 2,99 Mrd forintot elnyerő TCSV (Tokaj Csurgó Völgy) Ingatlanfejlesztő Kft., vagy éppen
a Garancsi István, Csányi Sándor valamint Hernádi Zsolt nevével fémjelzhető CDHT Hotel Projekt
Kft.

A felsorolást a végtelenségig lehetne folytatni, azonban sokkalta érdekesebb lenne a közvélemény
számára Miniszterelnök úr állásfoglalása – aktuálisan a szállodaipar területéről felemlegetett példák
láttán, de nyilván az építőiparból, a közbeszerzések tömkelegéből is lehetne eseteket hozni - arról,
hogy ha Ön ennyire tisztán látja a helyzetet az Uniós költségvetés felhasználásának elfogadható és
elfogadhatatlan  tendenciáiról,  akkor  miként  vélekedik  a  hazai  költségvetési  források
hasznosulásának megengedhető és megengedhetetlen irányairól?

Kérdezem tehát  tisztelt  Miniszterelnök urat  arról,  hogy véleménye szerint  a  hazai  költségvetési



forrásoknak  Kormányhoz  közeli  személyek  magánérdekeit  vagy  inkább  a  közérdeket  kellene
kielégítenie?

Várom megtisztelő válaszát:

Szilágyi György
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